
Сенад Шепић 

1. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – „Предлажем да Савјет  министара 

БиХ размотри и утврди листу приоритета за реализацију програма и потенцијалног 

новог приступа ЕУ према БиХ, са акцентом на јачање економске стабилности 

земље, институција правне државе и борбу против корупције, те да је достави 

Парламентарној скупштини БиХ, а најкасније у року од 30 дана.“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ и Конференцији министара из области 

здравства у БиХ – „Молим да ми доставите информацију о начину формирања и 

реализацији програма 'листе чекања' за пацијенте у БиХ, са анализом стања унутар 

кантона у ФБиХ, међукантоналне сарадње, међуентитетске сарадње и сарадње са 

Брчко Дистриктом БиХ.“ 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади 

Републике Српске, Влади Брчко Дистрикта БиХ и владама кантона у Федерацији 

БиХ – „На основу којих принципа и критеријума владе на свим нивоима власти у 

БиХ доносе одлуке о финансијској подршци и субвенцији државним и приватним 

предузећима у БиХ? 

Молим да ми доставите списак и износе свих државних и приватних предузећа које 

су финансијски подржали Савјет министара БиХ, Влада ФБиХ и Влада РС, владе 

кантона у ФБиХ и Влада Брчко Дистрикта БиХ у периоду актуелног мандата 2010 – 

2014. године.“ 

4. Питање постављено Колегијуму Представничког дома Парламентарне скупштине 

БиХ – ''Зашто до сада нису реализовани закључак и одлука овог дома да се обави 

расправа о тренутној позицији БиХ на европском путу са аспекта нашег 

испуњавања услова за отпочињање преговора у чланство у ЕУ? Дакле, овај дом је 

усвојио ту иницијативу, Заједнички колегијум је такође прихватио ту иницијативу, 

Комисија за европске интеграције је припремила материјале и поново упућујем 

питање руководству Дома, које има обавезу да уврсти ову тачку и реализује овај 

закључак – Зашто то до сада није урађено и зашто заправо ви одбијате да 

реализујете одлуке које овај дом усваја?“ 
 


